

展覽館 Exhibition Gallery

- 3** (星期四 Thu) 展覽館 1 至 5
3:00pm-7:00pm Exhibition Gallery 1 to 5
- 4** (星期五 Fri) 香港畫家聯會主辦
至 to Organised by the Hong Kong Artists Society
- 7** (星期一 Mon) 融·聚 — 香港畫家聯會會員作品展 2025
10:00am-7:00pm
- 8** (星期二 Tue) COHESION - Hong Kong Artists Society
10:00am-5:00pm Joint Exhibition 2025
- 節目查詢 Programme Enquiry: 6012 6519

- 12** (星期六 Sat) 展覽館 1 至 5
10:00am-5:00pm Exhibition Gallery 1 to 5
- 13** (星期日 Sun) 世界兒童藝術文化協會主辦
10:00am-3:30pm Organised by the World Children Arts and Culture Association
- 第十四屆世界兒童繪畫大獎賽 2025
得獎作品展暨頒獎典禮
The Exhibition and Awards Ceremony of
14th World Children Art Awards
- 節目查詢 Programme Enquiry: 3165 8413

- 26** (星期六 Sat) 展覽館 1 至 5
至 to Exhibition Gallery 1 to 5
- 5/5** (星期一 Mon) 康樂及文化事務署香港公共圖書館主辦
9:30am-7:00pm Organised by the Hong Kong Public Libraries, LCSD

2025 年「4·23 世界閱讀日創作比賽」頒獎禮暨同樂日及
2025 年「4·23 世界閱讀日創作比賽」得獎作品展覽；
袁斯樂精選作品暨「跡影即有：金句配影像攝影比賽」得獎作品展覽
“4·23 World Book Day Creative Competition” in 2025 Prize Presentation Ceremony and Fun Day, and Exhibition on Winning Entries of “4·23 World Book Day Creative Competition” in 2025;
Exhibition of Selected Works of Kelvin Yuen cum Winning Entries of the “Matching Quotes with Snapshots Competition”

節目查詢 Programme Enquiry: 2921 2660



香港中央圖書館
Hong Kong Central Library

2025

展覽館及演講廳節目表

Event Calendar of Exhibition Gallery & Lecture Theatre 四月 April

資料截至 2025 年 3 月 10 日。
節目如有更改，以各主辦單位最後公佈為準。
有關節目詳情，請參閱個別節目單張。

Information updated as of 10 March 2025.
Programmes are subject to change with the presenter's announcement as final.
Please refer to individual programme pamphlet for programme details.

